
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

24. 6. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Zeman, Regner, Rebok, 

Malinka, Holub, Opálka (zástupce M. Vičara), Krejčí 

Omluveni: Vičar 

1. Zprávy z uplynulého týdne 

− V pondělí 17. 6. proběhla prohlídka prostor na Gotexu pro divizní vedoucí. Prostory se 

jeví jako vyhovující, proto do konce měsíce bude potvrzen vedení Gotexu zájem 

o pronájem nabízených prostor ze strany ÚVT. Budou zpracovány technické podklady 

pro plán rozmístění jednotlivých divizí. J. Kohoutková žádá v této souvislosti 

o dovybavení stávajících prostor užívaných ÚVT klimatizací. 

− Ředitel vyslovuje své osobní poděkování organizátorům dopolední i odpolední části 

Festivalu MUNI100 15. 6. 

 

2. Úkoly z minulých kolegií 

− Informace o plánované rekonstrukci FI – O. Dostál informuje o probíhajících jednáních 

s FI ohledně statiky. 

− Zpráva o sw statistikách – B. Regner informuje o stavu migrace pošty do O365, využití 

licencí O365 (A1/A3) a rovněž statistického sw SPSS a Statistica. V případě licence 

SPSS není možné přímo zjistit rozsah skutečného využití, návratnost v dobrovolné 

dotazníkové akci je příliš nízká na to, aby mohla sloužit pro rozhodnutí o počtu 

skutečně potřebných licencí. Bude třeba buď přistoupit k povinnému sběru nebo dat 

najít jiný způsob lepšího odhadu skutečného využití licencí. V případě Statistica je 

situace jednodušší, protože je k dispozici plošná licence pro celou MU. 

− Diskuze k dalšímu vývoji nastavení pohotovostí – mezi divizemi byl sjednocen koncept 

a odměňování stávajících pohotovostí. Aktuálně pohotovosti pokrývají většinu 

důležitých služeb, přesto bude třeba upřesnit koncept kritických systémů a služeb, 

které skutečně vyžadují pokrytí formou plné pohotovosti. Řada zásahů je dnes 

prováděna formou best effort a není patřičně v konceptu pohotovostí podchycena. 

T. Zeman připraví návrh aktualizace konceptu pohotovostí. 

 

3. Zprávy od divizních  

− Ředitel po krátké diskusi rozhodl, že za ÚVT bude agendou kontroly vydávání 

certifikátů pro ÚVT pověřen M. Veselý. 



  

− Tajemnice informuje o fixaci rozpočtu 2019 ze 1111. Bude zaslána kalkulace stavu 

k 1. 6. 2019: limity pro pracovně-právní vztahy i pro dohody pro jednotlivé divize. 

− Dále bude zahájena příprava návrhu rozpočtu ÚVT na rok 2020 – tajemnice pošle 

podklady kolegiu. 

− Byl připraven hlavičkový papír ÚVT pro použití pro odborné zprávy (bez nutnosti 

uvádět údaje o bankovním spojení atd.) – po jeho umístění mezi šablony zašle 

F. Opálka příslušný odkaz. 

− T. Zeman informuje o podání cenové nabídky pro CEITEC na převzetí centrální správy 

desktopových strojů s Linuxem. 

 

4. Různé 

− Výjezdní zasedání vedení ÚVT se bude konat ve dnech 22. – 23. 10. ve Křtinách, 

první den (22. 10.) za účasti vedoucích oddělení. 

− Byly stanoveny následující termíny jednání kolegia přes prázdniny: 1. 7., 22. 7., 19. 8., 

26. 8. 

− M. Veselý informuje o posledním běhu tržních konzultací na budoucí ekonomicko-

správní systém dne 26. 6. (Magion). Zpráva z tržních konzultací bude zpracována do 

září. 

 

5. Informace z projektové podpory 

− Rada Fondu rozvoje CESNET vyhlásila 20.6.2019 druhé kolo výběrového řízení pro 

rok 2019 na rozvojové projekty. Bližší informace najdete tady. 

 

Zapsala:                           Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:frcesnet_20.06.2019

